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A Magyar Motorsport Szövetség 4. Elnökségi ülésén jelen voltak: 
 
Laboda Gábor   Elnök 
Pusztai Csaba   Gazdasági alelnök 
Csiba Péter   Sportszakmai alelnök 
Kökényesi György  Elnökségi tag/Supermoto szakág vezető 
Rieb György   Elnökségi tag 
Sasvári Sándor  Elnökségi tag/Enduro szakág vezető 
Dr. Szűcs Viktor  Elnökségi tag 
 
Meghívottak: 
Bulcsu Rezső   Gyorsasági szakág vezető 
Déczi Ferenc   Motocross szakág vezető 
Tarapcsák Péter  Old timer szakág vezető 
Kis György   FEB elnök 
Kővári Kázmér  FEB tag 
Sutus-Juhász Tímea   főtitkár 
Dr. Némethi Zsolt  MAMS jogi képviselő 
 
Dévényi György  
Gaborjányi Attila 
Jacsó Tibor   Egyesületi elnök 
Papp Ákos 
Wodicskáné Tállyai Beatrix Egyesületi elnök 
Wodicska Zoltán 
 
 
Laboda Gábor levezető elnök köszöntötte a megjelenteket. Felkérte a főtitkárt az 
emlékeztető elkészítésére és Kökényesi Györgyöt illetve Sasvári Sándort a hitelesítésre. 
 

4-2007-1. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az elnökségi emlékeztetőt Sutus-
Juhász Tímea főtitkár vezesse, valamint Kökényesi György és Sasvári Sándor 

hitelesítsék. 
 
Tervezett napirendi pontok: 
 

1. előző ülés határozatainak áttekintése  
2. gazdasági beszámoló (2006 évi beszámoló, közhasznúsági jelentés, mérleg és a 

2007 évi terv)  
3. sportszakmai beszámoló és terv  
4. tagfelvétel/ tagtörlés  
5. alapszabály tervezet  
6. méltányossági kérelmek pótdíjakkal kapcsolatban (Paksi AMSE, Real 

Motorcentrum, Uzsabányai pályalicenc, Kanizsa Motocross SE stb. )  
7. díj visszatérítési kérelem (Blue Scorpions MC, Jégmotor Kft.)  
8. Nádasdi János kérelme a salak határozattal kapcsolatban  
9. UEM szavazó delegált kijelölése  
10. E-Klub együttműködési megállapodás  
11. Sportbírói képzés – quados bírók – MNASZ megállapodás  
12. Főtitkári kérelem – időmérési engedély meghosszabbítása  
13. Motorkiállítás beszámoló  
14. egyebek  

 
 
A napirendi pontokkal kapcsolatban szavazásra kéri fel az elnökséget, ha azzal 
egyetértenek. 
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4-2007-2. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a napirendi pontok és azok 

sorrendje a meghívóban megjelölt. 
 
 
1. napirendi pont:  
 
Az előző ülés határozatainak áttekintését Sutus-Juhász Tímea főtitkár összegezte. A 
sportszakmai felterjesztést az elnökség elfogadta és az Általános Sportszabályzatunkat 
ennek megfelelően a Módszertani Bizottság frissíti, a fellebbviteli ügy esetében a szakág 
vezetője kérelmet nyújtott be azóta az elnökségi határozattal kapcsolatban, ez jelen 
ülésen kerül napirendre. A Felügyelő Bizottság elnökének lemondása miatt rendkívüli 
közgyűlést kellett összehívni.  
 
Dr. Némethi Zsolt megjegyezte, hogy az előző ülésen a 3-2007-19 számú határozat 
alapszabályba és jogszabályba ütközik, ennek megfelelően kéri az elnökséget, hogy azt 
vonja vissza. 

4-2007-3. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az előző ülés 3-2007-9. számú 

határozatát visszavonja. 
 
Levezető elnök felkérte az elnökség tagjait, hogy az áttekintésről határozzanak. 
 
 

4-2007-4. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az előző ülés határozatainak 

áttekintéséről a beszámolót elfogadja. 
 
 
2. napirendi pont 
 
Pusztai Csaba tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy a 2006. évet 100%-ban újra kellett 
könyvelni. Azonban a teljes tiszta képhez még hónapokra van szükség, ennek 
megfelelően céltartalékot képeztek és ezt a 2007. évi költségvetésben szerepelteti. Mivel 
mindenki megkapta az anyagot, kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele. 
 
 
Rieb György – Mióta veszteséges a szövetség? 
 
 
Pusztai Csaba – Az előző időszakokról nem tud nyilatkozni. Azonban a költségek 
emelkedése és a támogatások csökkenése együttesen okozzák a veszteséget. Bizonyos 
kintlevőségeket is be kell hajtani vagy leírni. Ezek miatt szükséges a tartalék képzése. 
 
 
Kökényesi György – fontos, hogy a kilépő tagok is rendezzék az adósságaikat. 
 
 
Pusztai Csaba – a kilépés nem jelenti azt, hogy az adósságokat nem kell felénk rendezni. 
Mivel sok esetben nem néhány ezer forintról van szó. A titkárság pályázatok útján próbál 
további forrást szerezni. Az FIM-től már sikerült céltámogatást szereznie. Reméli, hogy 
egyéb területekről is sikerül működésre fordítható forrásokat pályázattal nyerni, azonban 
ezeket nem tudjuk a költségvetésbe beállítani. 
 
 
Levezető elnök kéri, hogy szavazzanak a beszámolóval és a tervvel kapcsolatban, hogy 
azokat elfogadva a közgyűlés elé terjeszthesse az elnökség. 
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4-2007-5. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a 2006. évi beszámolót és a 

mérleget elfogadja és azt az éves rendes közgyűlésen előterjeszti. 
 
 
 

4-2007-6. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a 2007. évi költségtervet 

elfogadja, és az az éves rendes közgyűlésen előterjeszti. 
 
 
 
3. napirendi pont 
 
Levezető elnök kéri a sportszakmai alelnököt, hogy néhány szóban összegezze a már 
rendelkezésre bocsátott sportszakmai beszámolót, amelyet a közgyűlés elé kíván 
terjeszteni. 
 
Csiba Péter – a szakágak beszámolóit és terveit foglalta össze röviden a beszámolójában, 
kiemelve, hogy önálló lett a triál szakág és bizottsági formában a túramotorozás is újra 
működik. Két szakág élén is vezető váltás történt. Fontos a sportdiplomácia, hogy 
lehetőség szerint minél több nemzetközi szereplésünk legyen.  
 
Levezető elnök kéri, hogy szavazzanak a beszámolóval és a tervvel kapcsolatban, hogy 
azokat elfogadva a közgyűlés elé terjeszthesse az elnökség. 
 

4-2007-7. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a 2006. évi sportszakmai 

beszámolót és a tervet elfogadja és azt az éves rendes közgyűlésen előterjeszti. 
 
 
4. napirendi pont 
 
Levezető elnök kéri, hogy a jogi képviselő terjessze elő a tagsági feltételeknek megfelelő 
kérelmeket. 
 
Dr. Némethi Zsolt tájékoztatja az elnökséget, hogy összesen 2 tagjelölt teljesítette a 
feltételeket és pótolta a felvételhez a korábbi hiányosságait. Ezek a Gold Supermoto SC 
és a K&V Motorsport Egyesület. A többi 8 jelentkező még nem tette meg a hiánypótlást, 
ennek megfelelően addig nem terjeszthetőek felvételre.  
 
Levezető elnök szavazásra kéri fel az elnökséget a tagfelvételekről. 
 

4-2007-8. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS tagságába felvételt nyert a 

Gold Supermoto SC. 
 
 

4-2007-9. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS tagságába felvételt nyert a 

K&V Motorsport Egyesület. 
 
 
5. napirendi pont 
 
Levezető elnök kéri az elnökséget, hogy akinek van a tervezettel kapcsolatban 
megjegyzése, kérdése, az most tegye fel. Illetőleg amennyiben nincs, úgy kéri azt 
elfogadni, hogy a közgyűlés elé terjeszthesse az elnökség. 
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Dr. Némethi Zsolt elmondja, hogy csak a legszükségesebb korrekciókat végezte el az 
alapszabályon.  
 
Többen javasolták, hogy a tagdíjat nem vagy késve fizetők automatikusan törlődjenek. 
 
Dr. Némethi Zsolt tájékoztatja az elnökséget, hogy az automatizmus nem jó megoldás. 
Mindenképpen szükséges határidő megadása, illetőleg felszólítás és amennyiben ezekre 
sem történik reagálás, akkor van lehetőség a szankcióra. 
 
Javasolták a pótdíj bevezetését a határidőn túli tagdíj fizetésre. 
 
Levezető elnök szavazásra kéri fel az elnökségi tagokat. 
 

4-2007-10. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az alapszabály tervezetet a 11.§ 

(2) bekezdés A Szövetség tagjai a közgyűlés által évente előre meghatározott mértékű 
tagdíjat fizetnek. A tag tagdíjfizetési kötelezettségének tárgyév január 31-ig, illetőleg a 
tagfelvételtől számított 15 napon belül köteles eleget tenni, pótdíj befizetése mellett. A 

pótdíj mértéke az elmulasztott éves tagdíj 50%-a. 
A tagdíjfizetés késedelme esetén a főtitkár a befizetésre írásban póthatáridőt tűz ki, 
amely legfeljebb február 28. napjáig kiegészítésével terjeszti a közgyűlés elé. 

 
6. napirendi pont 
 
Levezető elnök kéri a főtitkárt, hogy ismertesse a méltányossági kérelmeket és felkérte 
az elnökséget, hogy minden kérelmet egyenként bíráljon el külön határozatban. 
 
Real Motorcentrum kérelmezi, hogy az uzsabányai helyszínen megrendezésre kerülő 
motocross versenyt pótdíj elengedése mellett jelenthesse be, mivel a pálya tulajdonos 
egyesülete nem alakult még meg és ennek megfelelően a rendezést a szakág külön 
kérésére átvállalta. 
 

4-2007-11. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a Real Motorcentrumnak elengedi 
a 30 napon belüli versenybejelentési pótdíjat az uzsabányai motocross verseny 

esetében. 
 
Kanizsa Motocross SE kérelmezi, hogy a versenynaptárban április 21-re meghirdetett 
versenyét át kellett tennie április 22. vasárnapra, mivel április 21 munkanap. Indoklása, 
mivel versenyt még 2006 évben tervezte erre a dátumra és ekkor még nem volt rendelet 
a 2007 évi munkaszüneti és munkanapokról, ennek megfelelően kéri a versenynaptár 
módosítás díját ne kelljen megfizetnie. 
 

4-2007-12. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a Kanizsa Motocross SE esetében 

elengedi a versenynaptár módosítás díját az áprilisi endurocross verseny 
esetében. 

 
 
Dobrota Tibor versenyző átigazolási díj elengedését kéri, mivel a sportegyesülete, az 
Astra Motorsport club nem váltotta ki a supermoto szakágban a nevezői licencet. 
 

4-2007-13. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy Dobrota Tibor átigazolási díj 

megfizetés nélkül igazolhat át. 
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Rosivall Ágoston kérelmezi, hogy a határidőn túli licenc váltás pótdíját engedjék el, mivel 
decembertől külföldön tartózkodott és akkor még nem volt egyértelmű, hogy melyik 
egyesületben fog versenyezni. 
 

4-2007-14. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy Rosivall Ágoston kérelmét 

elutasítja. 
 
Borka János kérelmezi, hogy a 2006 évi mx csapat VB során felmerült költségeit teljes 
egészében térítse meg a MAMS. 
 

4-2007-15. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a felmerült és eddig nem kifizetett 

költségeket a megfelelő bizonylatok benyújtása esetében fizeti ki a MAMS. 
 
 
Gyorsasági szakágban az N.o.1 Mini és Motoros Team által rendezett utánpótlás 
versenyek esetében a 30 napon belüli versenybejelentési pótdíjat a szakág vezető kéri, 
hogy engedjék el. 
 

4-2007-16. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a N.o. 1. Mini és Motoros Team 

esetében elengedi a 30 napon belüli versenybejelentési pótdíjat. 
 
Pannónia Racing Kupa áprilisi meghívásos verseny esetében is kérelmezi a szakág 
vezetője a 30 napon belüli versenybejelentési pótdíj elengedését. 
 

4-2007-17. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a Pannónia Racing Kft. esetében 
elengedi a 30 napon belüli versenybejelentési pótdíjat az áprilisi meghívásos 

verseny esetében. 
 
 
7. napirendi pont 
 
Levezető elnök kéri, hogy a díjvisszatérítéssel kapcsolatos kérelmeket is terjessze elő a 
főtitkár. 
 
Paksi AMSE kérelmezi, hogy a 30 napon belüli versenybejelentési pótdíjat kapja vissza, 
mivel csak néhány nappal később fizette meg, mint ahogy a 30 nap lejárt. 
 

4-2007-18. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a Paksi AMSE kérelmét elutasítja. 

 
Jégmotor Kft., aki a Debreceni Motocross Club taggal együtt rendezi évek óta a jégmotor 
versenyeket, kérelmezi, hogy a 2006. 12.23. dátumra bejelentett meghívásos verseny 
bejelentési díját térítse vissza a MAMS, mivel a Műjégpályán nem bocsátottak 
rendelkezésére megfelelő feltételeket és emiatt a versenyt nem tudta megrendezni. 
 

4-2007-19. elnökségi határozat – 3 igen, 3 nem és 1 tartózkodás mellett 
Az elnökség megszavazta, hogy a Jégmotor Kft. kérelmét elutasítja. 

 
Blue Scorpions MC kérelmezi, hogy a 2006 évben a Hungaroringen megrendezésre került 
nemzetközire minősített majd visszaminősített verseny bejelentési díjkülönbözetét térítse 
vissza a MAMS. 
 

4-2007-20. elnökségi határozat – 3 igen, 3 nem és 1 tartózkodás mellett 
Az elnökség megszavazta, hogy a Blue Scorpions MC kérelmét elutasítja. 
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8. napirendi pont 
 
Az előző elnökségi ülésen meghozott másodfokú határozattal kapcsolatban érkezett 
szakág vezetői kérelemre vonatkozóan kért szót Kővári Kázmér, hogy az elnökség a 
meghozott határozatát módosítsa, mivel a selejtezők lefutnak július elejéig és ezzel 
kizárják őket a 2007. évi versenyzésből. 
 
Dr. Szűcs Viktor – nem érti, hiszen korábban a bizottság egyeztetett a szakág 
vezetőjével és nem minden versenyről záródnak ki. A meghozott határozat jogerős. Úgy 
gondolja, hogy csak nagyon indokolt esetben szokás felülvizsgálni. 
 
Rieb György – a szakág vezető fellebezzett és kért egy szigorú, határozott szankciót. Mi 
történt a 3 hónap alatt? 
 
Levezető elnök méltányosságot csak akkor alkalmazhatnak, ha írásos megbánást 
tanúsítanak a versenyzők. 
 
Bulcsu Rezső – a szakág érdekeit nézhette a szakág vezetője, de nem lenne jó a már 
meghozott határozatot megváltoztatni. 
 
Dr. Némethi Zsolt – a végrehajtás felfüggesztését teheti az elnökség, de a jogerő köti az 
elnökséget és nem értékelheti azt át. 
 
Levezető elnök szavazásra kéri fel az elnökséget, mivel látható a szándékegység, hogy 
motorozhassanak a versenyzők. 
 

4-2007-21. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy amennyiben Szatmári László és 

Magosi Norbert versenyzők megbánást tanúsítanak, és ezt írásban az 
elnökségnek benyújtják, abban az esetben a végrehajtás felfüggeszthető és 

kaphatnak rajtengedélyt június 30. előtti külföldi versenyeken való indulásra. 
 
9. napirendi pont 
 
Levezető elnök kéri, hogy döntsenek a szavazó delegált személyéről, aki a ciprusi UEM 
kongresszuson képviseli a MAMS-ot. 
 
Mivel az eseményre 3 személy utazik, célszerű közülük egyet kijelölni, takarékossági 
szempontból. 
 
Többen is Daragó Istvánt javasolják. 
 
Levezető elnök szavazásra kéri fel az elnökséget. 
 

4-2007-22. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy Daragó István lesz a ciprusi UEM 

kongresszuson a szavazó delegált. 
 
10. napirendi pont 
 
Levezető elnök kéri a főtitkárt, hogy ismertesse az E-Klub együttműködési javaslatát. 
 
Főtitkár tájékoztatja az E-Klub felajánlásával kapcsolatban az elnökséget. 
 
Mivel az együttműködéshez a versenyzők telefon és e-mail elérhetőségét kellene az E-
Klub rendelkezésére bocsátani, ami adatvédelmi okból nem járható és az esetleges 
reklamációkkal nem óhajt a MAMS foglalkozni, ezért ezzel kapcsolatban nincs lehetőség 
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az együttműködésre. Ezért erről nem határoznak. A lehetőségről maximum a honlapon 
lehet tájékoztatót feltenni, ha ez megfelel az E-Klubnak. 
 
11. napirendi pont 
 
Kökényesi György előterjeszti, hogy az MNASZ és MAMS közötti megállapodás 
értelmében megrendezésre kerülő versenyeken tevékenykedő sportbírók képzését a 
supermoto szakág ingyenesen elvégzi és ennek értelmében a bírói tanfolyam díját 
ezeknek a bíróknak nem kell megfizetni. A biztosítást sem kell megfizetniük, amennyiben 
az MNASZ vizsgázott licences bírói, akiknek a biztosítása érvényes ezekre a versenyekre 
is. Kéri ennek elfogadását. 
 
 

4-2007-23. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az MNASZ és MAMS közötti 

megállapodás értelmében megrendezésre kerülő versenyeken tevékenykedő 
sportbírók képzését a supermoto szakág ingyenesen elvégzi és ennek 

értelmében a bírói tanfolyam díját ezeknek a bíróknak nem kell megfizetni, 
továbbá a balesetbiztosítást sem kell megfizetniük, amennyiben az MNASZ 

vizsgázott licences bírói, akiknek a biztosítása érvényes ezekre a versenyekre 
is, így számukra a MAMS sportbírói licenc díja mindössze 1.300,- Ft. 

 
12. napirendi pont 
 
Levezető elnök szavazásra kéri fel az elnökséget, hogy a főtitkár időmérési engedélyét 
meghosszabbítsák újabb 1 évre. 
 

4-2007-24. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a főtitkár időmérési engedélyét 
újabb 1 évvel meghosszabbítja. 
 
13. napirendi pont 
 
Levezető elnök felkéri Tarapcsák Pétert, hogy számoljon be a motorkiállításról. 
 
Tarapcsák Péter tájékoztatta az elnökséget, hogy a motorkiállításon a MAMS részvétele 
fontos volt és sok látogató nézte meg. Sokat segített Sasvári Sándor is. A szövetség 
részéről többen szintén kiállítóként vettek részt, emiatt nem tudtak érdemben segíteni, 
sem a stand kialakításában, berendezésében, sem a napi felügyeletben. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix szerint azonban nem megfelelő színvonalú volt a stand és 
nem képviselte méltóan a MAMS-ot. 
 
Személyeskedésbe ment át a vita. 
 
Levezető elnök kérte, hogy fejezzék be a vitát. 
 
Tarapcsák Péter kivonult a teremből. 
 
Levezető elnök kéri, hogy csillapodjanak le.  
 
Többek véleménye, hogy a kiállításon való részvétel a lehetőségekhez és a nyújtott 
instrukciókhoz mérten megfelelő volt és csak köszönettel tartoznak Tarapcsák Péternek, 
hogy a kiállítás időtartama alatt végig jelen volt. 
 

4-2007-25. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy megköszönik Tarapcsák Péter 

kiállítás alatt nyújtott munkáját és a beszámolóját elfogadják. 
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14. napirendi pont 
 
Levezető elnök kérdése, hogy van-e egyebek napirendi pontban valakinek kérdése, 
felvetése. 
 
Kökényesi György kéri, hogy az Általános sportszabályzat módosítása nélkül a 2007 
versenyszezonban a magyar bajnokikra csak 1 fős zsűrit delegáljon a MAMS. Kéri, hogy 
ezt utólagosan emelje napirendre és hozzon róla határozatot. 
 
Levezető elnök szavazásra kéri fel az elnökséget. 
 

4-2007-26. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az Általános sportszabályzat 

módosítása nélkül a 2007 versenyszezonban a magyar bajnokikra csak 1 fős 
zsűrit delegál a MAMS. 

 
 
Levezető elnök berekesztette az ülést. 
 
Emlékeztetőt készítette: 
 
 
Sutus-Juhász Tímea 
 
 
 
Hitelesítők: 
 
 
 
Kökényesi György     Sasvári Sándor 


